
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 3/ 2011 
 

Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 

Dag  Onsdag 27 April 2011, 20.00 

 

Plats Telefonmöte 
 

Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

  Staffan Rönnmark Styrelseledamot  

     Barbro Forsman Kassör  

   Ulf Sikström Sekreterare 

  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 

  Roger Öberg Styrelseledamot 

Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 

 

Ej Närvarande  

  Roger Andersson Styrelseledamot 

 

 

 

§ 29 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade välkommen och förklarade styrelsesammanträdet öppnat. 

 

§ 30 Godkännande av föredragningslista 

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 

 

§ 31 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 32 Skrivelser och meddelanden 

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post. 

 

En skrivelse från Jocke Lidberg angående förtydligande av tekniska nyheter läggs ut på 

hemsidan inför stundande säsong. 

Beslut: Staffan justerar förslagen och läggs sedan ut på hemsidan. 

 

En inbjudan till möte angående Nolia har kommit. 

Beslut: Roger A äger ärendet sedan tigare men är bortrest i jobb, Staffan ersätter.  

 

§ 33 Nalovardo RC 

Nalovardo RC har inkommit med en skrivelse angående att deras backtävling skulle ingå som 

deltävling i RC DM/FM kommande år som deltävling.  

Beslut: Skrivelsen skickas till RC kommittén. 

 

 

 



§ 34 Åsele MS 

En förfrågan från ungdomar i Åsele MS har kommit om medel för deltagande i ungdomsträff i 

Göteborg. 

Beslut:  

 

§ 35 Licensuppklassning 

En begäran om godkännande för uppklassning har inkommit. 

Beslut: Frågan hänskjuts till kommande fysiska möte i Skellefteå 110515. 

 

 

§ 36 Ej föranmälda frågor 

 

A. Enkla tävlingsformer 

Kommittén för enkla tävlingsformer har haft ett första möte och har skickat ett mail till 

styrelsen med en del frågor som man vill ha svar på. 

 Beslut: Frågan hänskjuts till kommande fysiska möte i Skellefteå 110515. 

 

B. Tidtagning 

Staffan har pratat med en person som ev kan sköta tidtagning. Denne behöver mera 

information om vad detta uppdrag handlar om och kräver. 

 

C. Crosskart 

Crosskart har genom Mats-Ove tidigare ställt frågan om att kunna deltaga i samband med RC 

DM/FM tävlingar i distriktet. 

 Beslut: Fadder för RC Barbro kontaktar SGA RC för fastställande. 
 

 

D. Kurser/inbjudan 

En förfrågan om att all kursverksamhet ska gå genom utbildningskommittén.   

Beslut: Berörda måste tillfrågas före beslut  tas, lämpligen vid nästa möte där 

utbildningskommittén är inbjuden. 

 

E. Karting Reglementet 

Kartingens reglemente har kommit för fastställande. 

 Beslut: Eftersom det finns för många oklarheter återremiteras det till Kartingkommittén för 

justering.  

 

§ 36 Nästa sammanträde. 
Nästa möte 15/5 i Skellefteå. 

 

§ 37 Avslutning 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulf Sikström            Mats Öberg 

Sekreterare    Ordförande 


